



# 限时 优惠

优惠期：  
由2018年11月22日至  
2019年3月31日

## UL助力企业进入印度市场 印度IS 9873玩具测试优惠服务

印度工商部外贸总局(DGFT)于2017年9月1日宣布，玩具制造商从该日起必须提供所有进口玩具的测试报告，证明其符合新的IS 9873标准要求。为了助力玩具企业更有效通过产品安全检测，从而加速进入印度市场及扩大市场份额，UL特此推出印度玩具测试优惠服务。

UL印度玩具测试优惠服务主要特色：

**经验丰富的测试团队：**UL是首家获印度NABL新玩具安全标准认证资质的测试机构

**国内客服跟踪服务：**由于整个测试过程会在当地进行，UL将在深圳及上海实验室配备专属的客服人员，助您追踪在该地的整个测试过程，您只需跟国内客服联系便可。

	1-10种材料		11-20种材料	
	不带电	带电	不带电	带电
IS 9873:1 机械及物理性能	USD 143	USD 218	USD 322	USD 397
IS 9873:2 燃烧性能				
IS 9873:3 重金属迁移				
IS 9873:9 玩具和儿童产品中的邻苯二甲酸酯				
IS 15644 电动玩具安全测试				

超过20种材料会另外安排优惠价，请与销售联系。

注意事项：

1. 发票为美金金额、直接支付给UL印度古尔冈实验室
2. 测试样品快递费由客户自行承担
3. 此优惠活动至2019年3月31日止



如有查询请  
与我们联系

香港  
**Simon Lo**  
email: simon.lo@ul.com  
Tel: +852 63902531 / +86 18576450247

深圳  
**Yan Yang**  
email: yan.yang@ul.com  
Tel: +86 13450468430

上海  
**Lillian Li**  
email: lillian.li@ul.com  
Tel: +86 13816539083

ul.com/crs

UL and UL logo are trademarks of UL LLC©2018



**Time  
Limited  
Offer**

Promotion Period:  
From Nov 22, 2018  
to Mar 31, 2019

# ACCESS TO INDIAN TOY MARKET IS 9873 TOY TESTING PROMOTION PACKAGE

India's Directorate General of Foreign Trade (DGFT) announced on September 1, 2017 that all manufacturers are now required to produce a test report for all imported toys to demonstrate compliance with the new IS 9873 standard. In order to help our toy factories in China to access to Indian toy market and to meet national standards, UL is offering a special offer for IS 9873 Toy Testing.

**Key Features:**

**Strong technical expertise:** The first laboratory to gain NABL accreditation for new toy safety standard

**Dedicated Customer Service Team in China:** All the testing procedures will be conducted in India, but you just need to communicate with UL's dedicated customer service team in Shenzhen and Shanghai, we will help you to follow and track the whole testing process in India.

	1-10 Materials		11-20 Materials	
	Non Battery Operated	Battery Operated	Non Battery Operated	Battery Operated
IS 9873:1 Mechanical and Physical Properties	USD 143	USD 218	USD 322	USD 397
IS 9873:2 Flammability				
IS 9873:3 Migration of Heavy Metal				
IS 9873:9 Certain Phthalates Ester in Toys and Children Products				
IS 15644 Safety of Electric Toys				

We will offer another packaged price for 20 materials or more, please contact our sales representative.

**Notes:**

1. Invoice will be issued in USD, and pay directly to UL Gurgaon Laboratory in India.
2. The packaged price does not include the courier fee of testing sample
3. Special offer will end on March 31, 2019.



**CONTACT US  
FOR MORE  
INFORMATION**

Hong Kong  
**Simon Lo**  
email: simon.lo@ul.com  
Tel: +852 63902531 / +86 18576450247

Shenzhen  
**Yan Yang**  
email: yan.yang@ul.com  
Tel: +86 13450468430

Shanghai  
**Lillian Li**  
email: lillian.li@ul.com  
Tel: +86 13816539083